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Ja, ik wil in de gemeenteraad

Cursus Politiek 
Actief 
De cursus Politiek Actief 
gaat op 22 januari van start. 
Hij bestaat uit vijf wekelijkse 
bijeenkomsten in het stadhuis. 
Er kunnen twee groepen van 
maximaal 30 mensen meedoen. 
Bij veel aanmeldingen wordt 
geloot. De cursus besteedt 
aandacht aan de lokale politiek, 
het raadswerk en praktische 
zaken zoals presenteren 
en debat teren. Ook zijn er 
ontmoetingen met de Delftse 
raadsleden. Aanmelden 
kan tot 15 december via 
gri�  e@delft.nl. Kijk voor 
meer informatie op 
jaikwildelft.nl. 

Delft zoekt kandidaat-raadsleden
Voor de vijfde keer kunnen Delftenaren zich aanmelden voor de cursus Politiek Actief. 
Dit is onderdeel van de campagne Ja, ik wil in de gemeenteraad, die Delftenaren enthousiast 
moet maken voor het raadslidmaatschap. Mick van der Steeg is sinds 2023 raadslid voor 
de PvdA. Hij legt uit waarom hij de keuze maakte om politiek actief  te worden in Delft. 

ja ikwil delft .nl

Mick van der Steeg 

‘Blijf niet roepen langs zijlijn, doe mee!’
Mick van der Steeg is sinds twee jaar actief  in 
de Delftse politiek. Hij begon als commissielid 
van de commissie Ruimte en Verkeer. Sinds mei 
2023 is hij raadslid met dezelfde portefeuille. 
“Door de cursus Politiek Actief  leerde ik beter 
te snappen hoe het in de gemeente werkt.” 

“Ik herinner me nog precies het 
moment waarop ik besloot om 
politiek actief  te worden”, zegt 
Mick. “Het was in coronatijd, 
augustus 2020, na een lang 
Kamerdebat over betere beloning 
van zorgmedewerkers. Ik volgde het 
op de voet. Er bleken niet genoeg 
Kamerleden (76 of  meer) aanwezig 
om een hoofdelijke stemming te 
kunnen houden. Kamerleden van 
de coalitie liepen massaal weg, 
zodat er niet gestemd kon worden. 
Ik vond dat laf  en respectloos. En 
dat in coronatijd waarin zoveel 
zorgmedewerker het vuur uit hun 
slo� en liepen! Tegelijkertijd dacht 
ook: ik kan wel blijven roepen 
over waar ik het allemaal wel en 
niet mee eens ben. Maar ik kan 
ook zelf  iets gaan doen. Actief  
worden in de gemeentepolitiek 

lag het meest voor de hand. Ik 
meldde me aan voor de cursus 
Politiek Actief  die ik in 2021 
volgde. Zo leerde ik beter te 
snappen hoe het in de gemeente 
werkt. De cursus maakte me ook 
enthousiast om actief  lid te 
worden bij de PvdA.”

Stevige discussies
“De PvdA is een brede partij van 
mensen met heel verschillende 
achter gronden. Die mix sprak me 
aan. Het blijkt een hechte fractie, 
met veel leuke mensen die – net 
als ik – wel van stevige discussies 
houden. Ook in de gemeenteraad 
gaat het soms hard tegen hard. Maar 
na een debat drinken we een glaasje 
samen en dan is de spanning uit de 
lucht. Dat is hoe het hier in Delft 
gaat.”

“Na de verkiezingen werd ik 
gevraagd voor de commissie Ruimte 
en Verkeer. Het werkterrein sluit 
goed aan bij mijn achtergrond. Ik 
studeerde stedenbouwkunde aan de 
TU-Delft en werk nu bij de Provincie 
Zuid-Hollland op de afdeling 
Mobiliteit. Ik ben beleidsmedewerker 
openbaar vervoer.” 

Voldoening
“In de commissie sprak ik mee 
over onder meer nieuwe fi ets- 
en looproutes, parkeerbeleid 
en toegankelijkheid. En dat doe 
ik nu ook als gemeenteraadslid 
met dezelfde onderwerpen in 
portefeuille. Het verschil: in deze 
rol kan ik ook echt meebeslissen 
over oplossingen en verbeteringen. 
Dat geeft zeker voldoening.” 

“Waar ik trots op ben, is dat we als 
partij echt invloed kunnen hebben. 
De Woonvisie is daar een voorbeeld 
van. We kunnen de woningnood 
helaas niet in één klap oplossen. Maar 
we gaan de komende jaren wel per 
wijk sturen op voldoende betaalbare 
huur- en koopwoningen. Met extra 
aandacht voor onder meer jongeren 
en senioren. Dat zijn punten die ik en 
mijn fractiegenoten belangrijk vinden.” 

Hoogste binnenkomer
“Overigens verwachtte ik hele-
maal niet binnen twee jaar in de 
gemeente raad te komen. Ik dacht in 
2020 ‘ik meld me aan, bied mijn hulp 
aan en dan zien we wel’. Maar bij de 
laatste gemeenteraadsverkiezingen 
in 2022 heb ik mij toch verkiesbaar 
gesteld voor de kandidatenlijst. En 
ik werd meteen de hoogste nieuwe 
binnenkomer op plek 5, tot mijn 
eigen verbazing. Doordat onze 
lijsttrekker wethouder werd en ons 
raadslid JanGeert van der Post naar 
Colombia verhuisde, omdat zijn 
vrouw daar ambassadeur werd, 
zat ik ineens in de gemeenteraad. 
Zo snel kan het gaan!”

Toegankelijkheid
“Bij welke thema mijn hart vooral 
ligt? Bij toegankelijkheid. Ik merk 
het als ik zelf  door de stad loop 
en zie waar het beter kan voor 
mensen in een rolstoel, mensen die 
slecht of  niet kunnen zien, of  op 
een andere manier een uitdaging 
hebben. Zo stoor ik mij enorm 
aan dat rare bochtje in de weg 
tussen de Buitenwatersloot en 
Binnenwatersloot. Heel onoverzich-
telijk voor alle weggebruikers. Of  
neem de geleide lijnen voor blinden 

en slechtzienden. Die rond het 
station zijn in orde. Maar de nieuwe 
geleide lijnen bij het Sportfondsenbad 
niet. In Delft worden er goede stap-
pen gezet op het gebied van 
toegankelijkheid. Maar het gaat 
vaak nog mis in de details. Ik blijf  
dus roepen om verbeteringen.”

Valkuil
“Oké, ik moet wel oppassen dat ik 
me niet in de details verlies. Dat is 
wel mijn valkuil. Je kunt het ook 
betrokkenheid noemen, haha. Maar 
als gemeenteraadslid ben je toch 
meer van het uitzetten van de grote 
lijnen, dat moet je niet vergeten. Het 
beleid maken en de uitvoering moet 
je aan anderen overlaten. Dan vind 
ik soms lastig, juist omdat ik ook erg 
ben van de handen uit de mouwen.” 

Goede ideeën
“Ter compensatie werk ik mee aan 
de ‘Tegel-eruit-plant-erin’ acties 
van de Klimaatmaat. Bij deze acties 
kunnen inwoners van Delft hun 
tuintegels inruilen voor gratis plantjes. 
Ik help inwoners bij het lichten van 
de tegels in hun tuin, de aanleg van 
een groen dak of  aansluiting van een 
regenton. Zo maken we samen met 
inwoners werk van het verduur zamen 
van onze stad. Klimaatadaptatie is 
ook een onderwerp waar ik graag 
aan meewerk, zowel bij mensen 
thuis als in de raadszaal. In de 
gemeentepolitiek kun je echt helpen 
om dingen te veranderen, zo ervaar 
ik nu. Dus als je goede ideeën hebt 
om zaken te verbeteren, blijf  niet 
roepen aan de zijlijn. Doe mee!”
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